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 17.10.21 מיום 36' מס  הוועד מישיבת פרוטוקול

 : משתתפים

 ,  מנור אופיר ,רוט אלי, נייקרוג דבי, נובהארי  שמוליק, בר ליאור, סגל מושיק:  הוועד חברי

 ן, אילנה סיגל, חגי דדי, אילן בן יעקב, רווית ברמי. רוקמ חצב מוריה: ים חסר

 : ציפי ישי  המשולש וועדת חינוך/ הסכם  

 דב מגן. , חונוביץ מירה:  ביקורת ועדת

 : ירון סוקולוב וועדת מליאה

 רותם גוטמן  חדשות קיסריה :

 .3בנושא גן שעשועים "פארק צמרות" בשכונה  3נציגי שכונה 

 :נושאים

 .שהופץ היום לסדר בהתאם •

 35 'מס ישיבה  פרוטוקול אישור •

 . 35פותח את הישיבה באישור פרוטוקול מישיבה מס'  מושיק

 מתקיימת הצבעה בעד : מושיק, ליאור, שמוליק, אופיר, דבי, אלי. 

 .כלוא גן – 3 שכונה שעשועים  גן:  נושא ראשון

מסבירה שהקמת הפארק גורמת לירידה באיכות חיי משפחתה, השקט  3שרון, תושבת שכונה 

בביתה הגובל עם הפארק רעש וצעקות ילדים בשעות היום ונוער  מופר ובכל ימות השבוע נשמע 

או   , לגדר את הגןבשעות הערב, לדבריה הרעש מציק והוא מעל לסביר. מציעה להקים חומה

 לשתול צמחייה שתעמעם את הרעש. 

 בדק. יהוועד לא קבע את מיקום הגן וגודלו, אנו צריכים להעביר את הנושא כדי שי –מושיק 

שנה. מסבירה שהיא מבינה את רצון הוועד למצוא פתרון טוב לכל  20מעל  3נה טל, תושבת שכו

הצדדים )לאלה המתנגדים לגן ולתומכים בו( מסבירה ששנים רבות חיכו תושבי השכונה למקום 

בו יוכלו ילדיהם לשחק ולערוך ימי הולדת ולא בא בחשבון להזיז או לבטל את הגן. לדבריה יש  

 תים או שהבתים "פלשו לגן".לבדוק האם הגן "פלש" לב 

מביעה דעתה בעד הפארק וטוענת שלמרות הרעש הפארק  3אורטל, גם היא מתושבי שכונה 

 הזה נדרש, הילדים נהנים בו ואל לנו לפגוע בפארק . 
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בנושא ואומר כי תתקיים פגישת   דעות התושבים בעד ונגד נשמעים ומושיק עוצר את הדיון

  שמעו ורק אז ניתן יהיה להגיע להחלטות.ותושבים י ה דעותתושבים בהשתתפות החפ"ק, 

שמוליק מסביר כי ההחלטה להקמת הגן היא היסטורית ולא הוחלט על הקמת הגן בזמן האחרון.  

מציע למצוא איזונים בין אלה הרוצים בגן לאלה המתנגדים. לדבריו שילוט מתאים על הגבלת 

 שעות וגידור של הגן יכולים לפתור את המחלוקת.

 . ראשוני וסיכום ההצעות ריכוז – החומש  תוכנית

 בפגישה שהתקיימה בנושא תוכנית החומש השתתפו אלי, חגי וציפי. 

שתי נקודות לא היו מקובלות בעניין התקציב. גני ילדים ודשא סינטטי. אילן התבקש להציג 

 הוועד מבקש.  נתונים מדויקים יותר. עד סוף החודש ניתן יהיה להעביר לחפ"ק נייר ובו ירשם מה 

שמקבל החינוך ביישוב ומודה לחברי הוועד  הרבה תשומת הלב במרגישה נחת רוח  –ציפי  

שמתגייסים לסייע. לדעתה יש צורך שתינתן לוועדה החינוכית אפשרות לאשרר את התקציב וכי  

, לדבריה צפי הגידול שהציגה יילקח בחשבון הגידול במספר התלמידים עקב צמיחת הישוב

נו נכון. לגבי ביה"ס התיכון, רבים מעדיפים לשלוח את ילדיהם לתיכון שאינו בתוך המועצה אי

 קיסריה.

החל משנת הלימודים הבאה יוכלו להירשם תלמידי כיתה א' גם לבתי ספר כגון ביה"ס  

 וביה"ס קיסריה.האנטרופוסופי, "מעגנים", 

 ולהיפך. התנועה תהיה גם של תלמידים שיגיעו לביה"ס מחוץ לקיסריה 

 תקציב הבטחון מסביר על  –אלי 

הבטחון שייך לתושבים ולא לוועדת הביטחון. חובה על התושבים להתמגן באופן אישי. מצבנו 

אינו טוב יותר מכל הקורה במדינה בכלל. ההתפרצויות לבתים מבוצעות ע"י תושבים מחוץ 

בי קיסריה לשתף פעולה לישוב. אנו זקוקים לתקציב גדול מאוד כדי להתמגן, אך חובה על תוש

ע"י כך שכל תושב ימגן את רכושו בצורה הטובה ביותר. לדברי אלי, חובה שתקציב הביטחון וכל  

נושא הביטחון בישוב יהיה סגור ומפורט בתוך הסכם המשולש. בפגישה הקרובה שתתקיים עם  

 מחלקת הבטחון, יעלה הוועד את נושא השערים בשכונות ו"ילחץ" על הקמתם בהקדם.

  – אתר הוועד

 להקמת אתר וועד חדש ומתקיימת הצבעה.מושיק מבקש לאשר את ההצעה 

 חברים. מושיק, ליאור, שמוליק, דבי, אלי, אופיר. 6בעד: 
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 המוכרז העתידי.   בנושא חוף האקוודוקט –ליאור 

 חדישה. המועצה בשיתוף משרד הפנים מקדמים את אישור החוף והתקנת סוכת מציל

 יש לבקש בדיקה של הסלעים במיקום בו יוקם החוף.  

 

 . מיחזור בקיסריהבנושא  –מושיק 

 יופסק איסוף הבקבוקים בקיסריה ויתבצע פרסום לתושבים בנושא. השקיות הכתומות לא אושרו.

ייסעו ל"להבים" כדי לבחון ולהבין אם נכון לעשות את מיחזור הבקבוקים   אילן הגבי ומושיק

 בשקיות כתומות. 

 

 המשולש בנושא ההסכם–ליאור 

 בימים אלה מתקיימות הישיבות הסופיות לפני חתימה על ההסכם. 

 בו יוצג ההסכם ויוסברו הדברים.  10/11/21תתקיים ישיבה לשיתוף הציבור בתאריך 

דה המיוחדת שהקמה לצורך הסכם החדש, הוועדה עשתה עבודה מצוינת  ליאור משבח את הווע

 וההסכם שהגענו אליו מצוין.

בפגישת שיתוף הציבור נוכל להראות בצורה ברורה איפה היינו בהסכם הישן ולאן הגענו בהסכם 

 החדש.

 יש בפנינו מלאכה מרובה. חובה עלינו להגיע מוכנים לכל הקורה. –מושיק 

 20:55נועל את הישיבה בשעה   מושיק
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